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Obecní úřad Veliká Ves 
 

Zasedání zastupitelstva obce Veliká Ves 
Číslo: 5/2010 

Datum konání:  24. 11. 2010 od 18.30 hodin 
 
Přítomni: p. Krčil, p. Hanykýř, p. Jaroš, p. Čuchal, p. Pokorná, p. Vorlová, 

     p. Kučerová 
Občané: p. Francová, p. Milatová, p. Lysák, p. Pavlík, p. Jistebnický, p. Havlíčková 
 

Zápis z jednání: 
 

Program:  
  1. Úvod 
  2. Volba ověřovatelů zápisu a zapisovatele 
  3. Schválení programu 
  4. Kontrola usnesení z 29. 9. 2010 
  5. Volba členů finančního a kontrolního výboru 
       - Informace o předmětu činnosti výborů 
  6. Schválení změny rozpočtu na rok 2010 
  7. Příprava rozpočtu na rok 2011 – návrh akcí 
  8. Revize nájemních smluv 
  9. Informace o ČOV 
10. Zimní období – zabezpečení údržby 
11. Diskuze 
12. Závěr 

 

1. Úvod 
Starosta obce (dále jen předsedající) zahájil zasedání v 18.35 hodin přivítáním členů 
zastupitelstva a zúčastněných občanů. 
 

2. Volba ověřovatelů zápisu a zapisovatele 
Předsedající navrhl ověřovateli pana Jaroše a pana Čuchala, jako zapisovatele 
Lenku Kučerovou. 
Žádný ze zastupitelů nevznesl jiný návrh. 
 

Hlasování: pro 7 hlasů 
 

Usnesení č. 1: Zastupitelstvo obce volí ověřovateli pana Jaroše a pana Čuchala a 
zapisovatelem Lenku Kučerovou. 
 

3. Schválení programu 
Předsedající přečetl navržený program zasedání a vyzval zastupitele k jeho doplnění. 
Zastupitelé nevznesli návrh na doplnění programu.   

Hlasování: pro 7 hlasů 
 

Usnesení č. 2: Zastupitelstvo souhlasí s navrženým programem zasedání. 
 

4. Kontrola usnesení z 29. 9. 2010 
Přijaté usnesení z minulého zápisu trvá. 
 

5. Volba členů finančního a kontrolního výboru 
Předsedající navrhl sestavení výborů v počtu 3 členů. Dále seznámil přítomné o 
činnosti těchto výborů dle zákona o obcích. Vyzval přítomné občany o účast v těchto 
výborech.  
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Složení kontrolního výboru: p. Vorlová (předseda), p. Milatová a p. Pavlík. 
Složení finančního výboru: p. Čuchal (předseda), p. Lysák.  
 

Hlasování: pro 7 hlasů 
 

Usnesení č. 3: OZ rozhodlo o tříčlenném finančním a kontrolním výboru. 
 
6. Schválení změny rozpočtu na rok 2010 
Paní Havlíčková obeznámila přítomné se změnami v rozpočtu obce na letošní rok. 
 

Hlasování: pro 7 hlasů 
 

Usnesení č. 4: OZ přijímá změnu č. 1, 2 a 3 v rozpočtu obce pro rok 2010. 
 
7. Příprava rozpočtu na rok 2011 – návrh akcí 
7.1 Paní Vorlová navrhla postupovat při obnově a zvelebení návsi dle studie. Ta by 
měla být zpracována podle návrhů občanů. 
7.2 Další připomínkou paní Vorlové bylo vydláždění příjezdové cesty od silnice 
k vratům hřbitova.  
7.3 Jednou z priorit je vybudování dětského hřiště. Jelikož církev vyžaduje nájemné 
za užívání jejího pozemku (stávající hřiště u rybníka) rozhodlo se zastupitelstvo hřiště 
přemístit. Navrženy jsou dvě možnosti: pozemek za hospodou a pozemek u malé 
vodní nádrže. Pokud bude přemístěno k nádrži, upozornil pan Jaroš na nutnost 
zabezpečení nádrže. Hřiště bude zprovozněno z důvodu zimního počasí z jara. 
7.4 Paní Vorlová upozornila na spadávající hlínu na nově opravenou vozovku mezi 
Fraňkovými a mlékárnou. Svah bude nejlépe zabezpečit obrubníky.  
7.5 Paní Milatová opětovně žádá o zbudování veřejného osvětlení v jejich ulici. 
7.6 Paní Francová navrhuje vystavět chodník směrem na Odolenu Vodu. Chodit 
podél silnice je v tomto úseku nebezpečné. 
7.7 Pan Hanykýř navrhuje opravit svod dešťové vody. Jako první krok by mělo být 
zprovoznění stávajícího zatrubnění od kravína do korycanského potoka.  
 
8. Revize nájemních smluv 
Předsedající uložil panu Čuchalovi a paní Vorlové prověření nájemních smluv týkající 
se obecních bytových i nebytových prostor. 
 

Hlasování: pro 7 hlasů 
 

Usnesení č. 5: OZ souhlasí s pověřením pana Čuchala a paní Vorlové k prověření 
nájemních smluv. 
 
9. Informace o ČOV 
Pan Hanykýř informoval občany o dopisu zaslaným Ing. Čermákovou (projektantka 
ČOV) firmě ENVI-PUR (dodavatel ČOV). V dopise projektantka žádá o vysvětlení 
závady vzniklé nejspíše špatnou technologií výroby. Důsledkem je následné 
vyloučení tohoto problému při zpracování projektů dalším obcím. Pokud výrobce 
odmítne opravit zborcenou nádrž na vlastní náklady, požádá o nápravu starosta obce 
jiného výrobce. 
 
10. Zimní období – zabezpečení údržby 
Zimní údržbu silnic po dohodě s panem Hanykýřem bude provádět pan Brém. Pan 
Hanykýř zajistí do konce 47. týdne návrh na uzavření smluvního vztahu. 
 

Hlasování: pro 7 hlasů 
 

Usnesení č. 6: Zastupitelé souhlasí s pověřením pana Hanykýře k sestavení návrhu 
na uzavření smluvního vztahu s panem Brémem. 
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11. Diskuze 
11.1 Prvním tématem diskuze byla vánoční výzdoba obce. Umístění vánoční 
světelné výzdoby na sloupy veřejného osvětlení je časově náročné, proto se od této 
alternativy upustilo. V centru obce ani při hlavní silnici se nenachází vhodný strom 
k ozdobení. Předsedající navrhl ozdobit bílou světelnou trubicí oplocení kostela po 
celém obvodu. Tuto možnost je nutno nejdříve projednat s církví. 
 

Hlasování: pro 7 hlasů 
 

Usnesení č. 7: OZ rozhodlo o výzdobě oplocení kostela. 
 

11.2 Od nového roku přechází provoz ČOV na VaK Zápy. Odpočet pitné vody bude 
prováděn k 31. 12. 2010. 
Předsedající navrhl pro rok 2011 snížit občanům s kombinovaným odběrem vody 
stočné na výši 35 m3 na osobu a rok. 
 

Hlasování: pro 7 hlasů 
 

Usnesení č. 8: OZ přijalo návrh pro rok 2011 snížit stočné na výši 35 m3/os/rok. 
 

Vyzýváme občany, kteří ještě nemají uzavřenou smlouvu o odběru pitné vody 
s VaK Zápy, aby tak učinili co nejdříve. Smlouvy jsou k vyzvednutí na OÚ. 
 

Dále žádáme občany o uhrazení vodného a stočného za 1. pololetí tohoto roku. 
 

11.3 Paní Vorlová vznesla dotaz ohledně podepsání smlouvy s novým nájemcem 
místního pohostinství. Návrh smlouvy byl s panem Fialou prokonzultován. K podpisu 
smlouvy dojde během 48. týdne. 
11.4 Paní Kučerová seznámila přítomné s vypsanou dotací z Fondu rozvoje obcí a 
měst. Žádost o tuto dotaci je nutné odevzdat nejpozději 15. ledna 2011. Zastupitelé 
se dohodli o podání žádosti na opravu místních komunikací. Předsedající vznesl 
návrh, aby pan Hanykýř a pan Čuchal, zajistili podklady k podání této žádosti. 
 

Hlasování: pro 7 hlasů 
 

Usnesení č. 9: OZ souhlasí, aby pan Hanykýř a pan Čuchal, zajistili podklady 
k podání žádosti o dotaci z fondu FROM. 
 

11.5 Pan Lysák položil otázku ohledně staří pohledávek obce u dlužníků. Dluh na 
hospodě má splatnost do konce roku. Ostatní dluhy nejsou starší jednoho roku. 
 
12. Závěr 
Starosta pozval přítomné na příští zasedání, které předběžně navrhl na 15. 12. 2010. 
Poděkoval přítomným členům zastupitelstva obce za účast a ukončil zasedání  OZ  
ve 20.00 hodin. 
 
Zápis byl vyhotoven dne 28. 11. 2010             

   
Zapisovatelka: Lenka Kučerová   

 
Ověřovatelé:    Miroslav Jaroš 

 
 
                           Luboš Čuchal 
 

 

Starosta obce: Stanislav Krčil 


